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§ 42 Upphävande del av detaljplan Rosenlund Norra, Fastighet 

Limmared 1:6 KS/2024:187 

Allmänna utskottets beslut 

• Förvaltningen får i uppdrag att upphäva del av detaljplan Rosenlund Norra. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

I ärende KS/2023:419 (Samråd avseende en ny dubbel 130 kV luftledning, Tranemo – 

Limmared) har kommunen ställt sig positiva till dragningen av den nya elledningen. 

Sammanfattning av ärendet 

Ardagh glass AB har ett behov av mer effekt. Vattenfall Eldistribution avser att dra ny 

elledning mellan Tranemo – Limmared för att tillgodose Ardagh Glass AB med mer ström 

som kan delvis ersätta användandet av naturgas och gasol. Detta är en viktig fråga utifrån de 

klimatlöften som kommunen har antagit. 2024-04-04 meddelade Vattenfall Eldistribution att 

del av detaljplan Rosenlund Norra behöver upphävas för att kunna slutföra anläggandet av 

ny elledning. Utvecklande av elledning och upphävande av detaljplan kan pågå parallellt 

vilket effektiviserar processen. 

Ardagh Glass AB är en av kommunen största arbetsgivare och har en viktig roll i 

kommunens utveckling. Det finns ett stort behov av effekt genom en ny elledning. De 

positiva effekterna av utbyggnad av elledning och ställverk bedöms överväga de negativa 

genom att skapa en mer långsiktig och hållbar lösning. Förvaltningen föreslår därför ett 

delvis upphävande av detaljplan. 

Ärendet 

Vattenfall Eldistribution har fått i uppdrag från Ardagh Glass AB att bygga ut 

strömtillförseln till Limmared. Detta kommer ske genom att bygga ett nytt ställverk i 

Limmared och dra ny elledning från Tranemo. De nya elledningarna är av kraftigare variant 

som tar större plats och behöver dras i en annan ledningsgata än de redan befintliga 

ledningarna. 

Del av den nya dragningen går över detaljplanerad mark för bostäder i Rosenlund, vilket 

innebär att denna del behöver upphävas. Hur stor del av planen som behöver upphävas 

kommer undersökas i uppdraget och beror bland annat på hur nära det bedöms lämpligt att 

uppföra bostäder. 2024-04-04 meddelade Vattenfall Eldistribution att del av detaljplan 

Rosenlund Norra behöver upphävas för att kunna slutföra anläggandet av ny elledning. 

Utvecklande av elledning och upphävande av detaljplan kan pågå parallellt. Detaljplanen 

antogs 1977 och är utbyggd ungefär till hälften. 
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Då det nya ställverket kommer att bidra till att Ardagh Glass AB kan delvis övergå till 

elektrisk energikälla för en av sina smältugnar, bedöms det medföra stora positiva 

miljökonsekvenser. Ardagh Glass AB är idag kommunens och delregionens stora 

utsläppskälla av farliga utsläpp till luft. Ställverket kommer också ha mycket kapacitet över 

för andra verksamheter, befintliga och framtida, att ha pålitlig elenergitillförsel vilket gör att 

elledningen är ett positivt tillskott för hela kommunen. 

Detta går i linje med våra lokala och nationella miljömål, strategiska mål, klimatlöften och 

vårt arbete med att bli en attraktiv kommun. Frisk luft är en viktig faktor i allt 

hållbarhetsarbete. 

Detaljplanerade villatomter till ett uppskattat värde av 1,5 – 2 miljoner kronor bedöms 

försvinna. Elledningar kommer att dras i ett område som idag används för promenad, 

hundrastning och korsande till Muntebovägen (väg 157). Hur de nya ledningarna kommer 

att påverka rekreationsmöjligheterna är i dagsläget oklart. 

Förvaltningen bedömer att en ny elledning är av stor vikt för Ardagh Glass AB och Tranemo 

kommuns framtida utveckling. De positiva konsekvenserna överväger de negativa och 

därmed behöver del av detaljplanen upphävas. 

Barnkonventionen  

Vattenfalls arbete med nytt ställverk är avhängt upphävande av detaljplan. Nytt ställverk 

och luftledning kommer innebära bättre luft i Limmared tätort och bättre levnadsvillkor för 

barnen. 

Detaljplanerad mark försäkrar vilken typ av användning området får där barnkonventionens 

frågor är aktiva under upphävandet av detaljplanen. Mer natur kommer finnas tillgängligt i 

området som oplanerat jämfört med den detaljplanerade utvecklingen. 

Ekologisk påverkan 

Upphävandet av detaljplan tillåter Vattenfall Eldistribution att fortsätta sitt utvecklande med 

nytt ställverk och ny elledning. Vid färdigställande av detta kommer utsläppen att minska 

från Ardagh Glass AB och även minska beroendet av fossil energi vilket är väldigt positivt. 

Social påverkan 

Minskade utsläpp i centrala Limmared kommer att ge en friskare luft i samhället, vilket 

förbättrar levnadsvillkoren.  

Dragning av ny elledning kan till viss del hamna i område som idag används för rekreation, i 

form av promenad, hundrastning mm. Det ska inte bli otillgängligt till följd av ledningarna, 

men känslan hos somliga kan vara att en inte vill vistas i närheten av stora elledningar, vilket 

kan komma att begränsa området. 

Ekonomisk påverkan 

Marken som i dagsläget är detaljplanerad har kostat att planera. Det innebär att kommunen 

inte får ut lika mycket för den kostnad som lades ut på att planera området. Det ges också 
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upp detaljplanerade villatomter som annars skulle gå att sälja. En motsvarande 

detaljplanering är i dagsläget dyrare än den var på 70-talet. 

Förvaltningen uppskattar att ungefär 1,5 – 2 miljoner kronor av potentiell försäljning 

försvinner vid upphävande av plan. Det sker en dialog med Ardagh Glass AB om detta. 

Både Tranemo kommun och Ardagh Glass AB kommer dra nytta av en ny luftledning. 

Kostnaden för arbetet att upphäva planen bekostas av extern part där vi kommer att skriva 

avtal om kostnadsfördelning.  

Jämlikhetsperspektiv 

Upphävande av detaljplan bedöms inte ha någon negativ påverkan ur ett 

jämlikhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-09 

Bilaga ledningsdragning 

Bilaga Detaljplan Rosenlund Norra 

Bilaga illustration 

Föredragning och debatt 

Samhällsplanerare Robin Uhlman föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Bygg- och plan Gislaveds kommun 

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Pågående 

 
  

Ad
do

 S
ig

n 
id

en
tif

ic
at

io
n 

nu
m

be
r: 

a0
2b

b6
ad

-b
31

4-
46

eb
-a

41
5-

e9
11

02
f2

d8
dc



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Allmänna utskottet 

2024-05-02 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 5 

 

§ 43 Prioritetslista detaljplaner 2024 KS/2024:188 

Allmänna utskottets beslut 

• Godkänner prioritetslista detaljplaner 2024. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Förvaltningen reviderar prioritetslistan för detaljplaner varje år. Listan innefattar både 

pågående uppdrag samt förslag på områden där det är lämpligt att ta fram en ny detaljplan 

för. Detta i linje med översiktsplanens viljeriktning.  

Tidigare prioritetslista har bestått av många detaljplaner beställda av externa parter. Vissa 

detaljplaner ligger sedan gammalt vilket kan bero på omfattande utredningar eller parter 

som valt att pausa planer.  

Energiförsörjningsfrågan har snabbt blivit en viktig faktor att arbeta med. Ny in på listan är 

därmed Rosenlund Norra men även Trädet 1:3. Viss omprioritering görs i listan av prioritet 1 

och prioritet 2 beroende på vad som efterfrågas men också i vilken utredningsfas 

detaljplanerna befinner sig i. 

Prioritetsordningen kan komma att ändras utefter vilka planbesked som kommer in. Extern 

plan innebär att framtagningen av detaljplanen bekostas av extern part/aktör, inte 

kommunen. Övriga planer som inte är externa bekostas av Tranemo kommun. Samtliga 

detaljplaner följer planprocessen. 

Barnkonventionen  

Frågeställningar som berör barn och barns bästa ska vara närvarande under 

planeringsarbetet då de är förutsättningar för god stads- och samhällsutbyggnad och 

gestaltad livsmiljö.  

Ekonomisk påverkan 

Ingen ekonomisk påverkan. Den ekonomiska påverkan utkristalliseras först under samråd 

och granskningsförfarandet genom planavtal och eventuella avtal som exempelvis 

markanvisning.  

Jämställdhetsperspektiv 

Ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-09 

Prioritetslista detaljplaner 2024 lista 
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Föredragning och debatt 

Samhällsplanerare Robin Uhlman föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Bygg- och miljö Gislaved 

Plan- och bygg Gislaved  

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Prioritetslista detaljplaner 2024 

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status 

Avslutat  
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§ 44 Remiss Betänkandet Areella näringar vid vatten (SOU 2023:103) 

KS/2024:110 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Godkänner remissvar.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Bakgrund 

Den 17 mars 2022 gav regeringen Miljödepartementet i uppdrag att se över undantaget från 

strandskyddet för de areella näringarna. Uppdraget har varit att föreslå lagändringar och 

andra åtgärder som moderniserar och förtydligar undantagsbestämmelsen från 

strandskyddet i 7 kap. 16 § 1 p miljöbalken. Detta ska ske i syfte att säkerställa att 

undantagsbestämmelsen tar tillräcklig hänsyn till de varierande förutsättningar som i dag 

råder för olika näringsidkare inom de areella näringarna och att den ser till behoven av att 

förbättra förutsättningarna för näringarnas utveckling, särskilt för småskaliga lantbrukare. 

Förslagen ska även bidra till att uppnå livsmedelsstrategins mål om ökad 

livsmedelsproduktion och hållbar utveckling i hela landet. 

 

Yttrande 

Det svenska strandskyddet är en grundkloss i att uppnå möjligheten till hållbar utveckling 

likväl på landsbygd som närmare städer. Där land möter vatten är en av de biologiskt 

viktigaste miljöer som vi har samtidigt som den anses vara den mest attraktiva miljön för oss 

människor. Att trygga denna biologiskt viktiga resurs men också säkra tillgången för 

allmänhetens tillträde till detta är centralt för strandskyddet. Trots detta skydd så är just 

strandmiljöer en av Sveriges mest exploaterade miljöer vilket fått till följ att tillgängligheten 

till dessa miljöer är starkt begränsade. Dessa miljöer utgör ofta spridningskorridorer i 

landskapet för många organismer och därför kan även enstaka exploateringar få ödestigna 

effekter. Eftersom klimatförändringar påverkar vattennivån i både sjöar och vattendrag så är 

dessa exploateringar extra känsliga vid extrema väderhändelser vilket leder till stora 

kostnader för samhället.  

Att då skapa fler lättnader i strandskyddet är problematiskt ur flera hållbarhetsperspektiv. 

Att dessutom tillåta verksamheter som kan ha direkt negativ påverkan på själva 

vattenkvalitén såsom fiskodlingar sätter ett känsligt ekosystem på allt större prövningar. 

Föreslagna lättnader försvårar vattendirektivets syfte att nå god ekologisk och kemisk status 

i våra vattenförekomster. Dessa fiskodlingar utgör dessutom inte incitament att förbättra för 

den inhemska faunan såsom exempelvis fisketurism skulle göra vilket göra att inga positiva 

synergieffekter för omgivningen skulle nås. Fiskodling i vår kommun i naturliga vattendrag 
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skulle inte bidra med ökad livsmedelsförsörjning i den grad så att de negativa 

konsekvenserna skulle uppvägas.  

Utredningen föreslår även att det införs en ny möjlighet till dispens från strandskyddet för 

småskaliga förvärvsverksamheter i syfte att främja långsiktig sysselsättning på landsbygden. 

Detta är redan idag möjligt på landsbygden vilket vi har flera exempel på i denna kommun. 

Förslaget riskerar i stället att orsaka skada på den tillgång som vi har i kommunen av 

möjligheten till ett rikt friluftsliv.  Dessa försämringar riskerar i sin tur att försvåra 

möjligheten att ha en småskalig förvärvsverksamhet på landsbygden. Det är det starka 

strandskyddet som har upprätthållit den naturresurs som vår allemansrätt innebär. Detta 

tillsammans med de justering av omsättningskravet gör att strandskyddet urholkas i den 

grad att syftet med lagen försämras.  

Det föreslås vidare att kravet på att en verksamhet ska ha viss varaktighet, som redan i dag 

ställs på en areell näring, för att den ska kunna omfattas av undantagsbestämmelsen. Detta 

borde isfall innebära krav på att området ska återställas då verksamheten avvecklas.  

Barnkonventionen  

Genom att förhindra en försvagning av strandskyddet så bevarar vi inte bara 

tillgängligheten till stränderna för kommande generationer dessutom bibehålls samhällets 

motståndskraft mot effekterna av ett förändrat klimat enligt betänkandets konsekvensanalys.  

Ekonomisk påverkan 

Lämnat yttrande har ingen ekonomisk påverkan.  

Jämställdhetsperspektiv 

Då de flesta privata markägare i vår kommun är män så gynnas främst denna grupp på 

bekostnad av andra grupper i samhället, som är beroende av tillgänglighet till naturen, 

genom ett försvagat strandskydd. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-03-28 

Remiss Betänkandet Areella näringar vid vatten (SOU 2023103) 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 45 Mottagande av donation KS/2023:413 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Godkänner att ta emot donationen  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Jurist- & Bouppteckningsbyrån i Gislaved meddelade hösten 2023 att de avlidna makarna, 

Eva och Leif Johansson, hade i sitt testamente bestämt att delar av kvarlåtenskapen skulle 

användas till att bilda en fond i deras namn. Denna ska administreras av Tranemo kommun 

med avsikt att fördela årliga stipendier till unga duktiga musiker i kommunen och att det är 

musiklärarna i Tranemo kommun som ska utse stipendiaterna. Enligt Tranemo kommuns 

riktlinjer för mottagande av donation ska beslutet om mottagande ske i Kommunfullmäktige 

om beloppet överstiger 10 prisbasbelopp, vilket denna donation gör.  

Förvaltningen bedömer att den föreslagna donationen främjar barn och ungas rättigheter och 

möjligheter till utveckling inom musikområdet, att ändamålet med donationen är av sådan 

karaktär att det är lämpligt för kommunen att motta donationen samt att barnkonventionen 

och jämställdhetsperspektivet ska vara ledande i framtagande av regelverk.    

Barnkonventionen  

Donationen och dess användning gynnar barn och bidrar till deras utveckling inom musik. 

Artikel 31: Barn har rätt till vila, fritid, lek, kultur och konst. Donationen gynnar barnens rätt 

till kultur och konst genom att ge dem möjlighet att fortsätta utveckla sina musikaliska 

talanger. 

Ekonomisk påverkan 

Ingen påverkan 

Jämställdhetsperspektiv 

Det är viktigt att säkerställa att stipendierna och fördelningen av dem är rättvist och 

inkluderande för alla barn oavsett kön. Att integrera principer i processen för att välja 

stipendiater kan säkerställa att donationen bidrar till att främja jämställdhet och inkludering 

inom musikgemenskapen i Tranemo kommun. 

Likabehandling: alla unga musiker, oavsett kön, ges lika möjligheter att bli nominerade och 

tilldelade stipendier.  

Representation: både flickor och pojkar är representerade i de grupper som väljer 

stipendiater och i de stipendiatgrupper som får ta emot bidraget. 
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Tillgänglighet: information om stipendierna är tillgänglig för alla och eventuella hinder för 

deltagande identifieras och åtgärdas. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-05 

Testamente E och L Johansson 

Bouppteckning 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Jurist- & Bouppteckningsbyrån i Gislaved 

Ekonomifunktionen  

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 46 Förslag på införande av arkitekturpris i Tranemo kommun 

KS/2024:37 

Allmänna utskottet förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Inför utdelning av årets arkitekturpris på sista fullmäktige varje år.  

• Förvaltningen får i uppdrag att revidera regelverk för ”Kriterier för priser”. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Det finns en folkbildning kring arkitekturens betydelse. Det får människor att må bättre. 

Gestaltad livsmiljö ger förutsättning att utveckla attraktiva mötesplatser, inspirerar offentliga 

miljöer samt tydliggör Tranemo kommuns karaktär och historia. För att påverka vår 

gemensamma miljö möter samhällsplanering praktiker inom arkitektur, form, design, konst 

och kulturarv i gemensamma processer vilket är ett prioritetsområde i Tranemo kommuns 

kulturstrategi. 

Att aktivt arbeta med de allmänna intressena enligt Plan och bygglagen (PBL) når 

kommunen en hållbar gestaltad livsmiljö. Kunskapsspridning om arkitekturens betydelse 

bidrar till ett hållbart och jämlikt samhälle där alla får möjlighet att påverka vår 

gemensamma miljö.   

Gislaveds kommun har under 14 år delat ut årets arkitekturpris varje år i samband med sitt 

sista fullmäktigemöte. I samband med samverkan i bygg- och miljöfrågor samt 

detaljplanefrågor har frågan blivit aktuellt och inspirerande. 

Förvaltningen har som förslag att införa ett liknande koncept i Tranemo kommun med ett 

pris som ska visa uppskattning för de som lagt lite extra tanke kring skapandet av livsmiljön 

i bebyggelser och byggnader. Syftet med detta pris är att belöna goda insatser för arkitektur, 

nybyggnad, restaurering, renovering exteriört. Tanken är att en nominering sker innan 

utdelning av priser och att arkitekturpriset som detta kommer kallas delas ut på kommunens 

sista fullmäktige varje år.  

Barnkonventionen  

Att jobba med arkitektur och gestaltad livsmiljö gör att människor mår bättre.  

Ekonomisk påverkan 

Ryms inom Samhällssektionens budget för samhällsutveckling och kultur. Beräknas kosta ca 

5 000kr.  
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Jämställdhetsperspektiv 

Att sprida kunskap om arkitekturens betydelse bidrar till ett hållbart och jämlikt samhälle 

där alla får möjlighet att påverka vår gemensamma miljö.   

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-05 

Föredragning och debatt 

Verksamhetschef Juan Ochoa föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Bygg- och miljö Gislaveds kommun 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 47 Medborgarförslag om gratis hundbajspåsar KS/2023:269 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Medborgarförslaget avslås 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Förvaltningen anser att hundägare själva ska ta ansvar för sin hund samt att tjänsten i sig 

skulle medföra extraarbete och mer bilkörning vid kontroll och påfyllning av påsar.  

Ärendet 

Henrik Larsen  har 2023-06-07 lämnat ett medborgarförslag om gratis hundbajspåsar 

Ticspack som är reklamfinansierade för allmänheten. 

Förslagsställaren anser att det skulle fungera bra och har tidigare varit bosatt på ort där 

kommunen använt sig av tjänsten. 

 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-08-24 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Inget nytt framkom vid detta samtal. 

 

Förvaltningen har kontaktat Svenljunga kommun för att höra om dom använder sig av 

tjänsten och det har man gjort tidigare men valt att avsluta samarbetet av olika anledningar, 

dels eftersom det medförde ökad bilkörning för kontroll att påsar inte var slut men också för 

att det var tidskrävande och upprätthålla servicen.  Förvaltningen föreslår därför att 

medborgarförslaget avslås. 

 

Barnkonventionen  

Beslutet har ingen påverkan på barn utifrån barnkonventionen. 

 
Jämställdhetsperspektivet 

Beslutet har ingen påverkan utifrån jämställdhetsperspektivet. 

Ekonomisk påverkan 

Avslås medborgarförslaget medför detta ingen ekonomisk påverkan.  

 

Om förslaget antas och 10st stationer monteras på olika orter i kommunen med en 

tömningsfrekvens/tillsyn om 1gg/veckan är kostnaden 20 000kr/år 
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Arbetsuppgiften skulle också medföra mer bilresor och en negativ påverkan på miljön med 

användning av nuvarande fordon.   

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen 2023-09-20 

Medborgarförslag om gratis hundbajspåsar  

Beslutet skickas till 

Förslagsställaren Henrik Larsen   

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 48 Årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 

KS/2024:176 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Godkänner årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 

• Godkänner att Kommunassurans Syd Försäkrings AB under 2023 har bedrivit sin 

verksamhet utifrån de fastställda ändamålen och inom ramen för de kommunala 

befogenheterna.  

• Beviljar ansvarsfrihet för Kommunassurans Syd Försäkrings AB styrelse 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Ordförande Driton Bilalli (S) anmäler jäv och deltar därmed inte i handläggningen av 

ärendet. 

Ärendet 

Kommunassurans startade sin verksamhet under 2005 och ägs av 73 stycken kommuner och 

ett kommunalförbund. Syftet med bolaget är att delägarna alltid erhåller ett 

försäkringsskydd, utgör en konkurrent till befintlig marknad och stimulerar delägarna i 

deras skateförbyggande arbete.  

Årets resultat före skatt uppgår till 22,6 mkr. Orealiserade värdeförändringar på 

placeringstillgångar var för året något positiv (+ 100 mkr) att jämföra med 2022 då 

värdeförändringen var - 33,3. 

Enligt kommunallagen ska kommunstyrelsen årligen pröva om den verksamhet som 

kommunens aktiebolag under föregående kalenderår har bedrivit varit förenlig med det 

fastställda ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna.  

Kommunassurans styrelse gör i det särskilda uttalandet bedömningen att bolaget har 

bedrivits och utvecklats i enlighet med ändamålet med verksamheten och inom de 

kommunala befogenheterna. Revisionen och lekmannarevisorerna gör bedömningen att 

bolagets verksamhet har skötts på ett tillfredsställande sätt utifrån ett ekonomiskt 

perspektiv. Lekmannarevisorerna bedömer även att verksamheten bedrivits utifrån 

fastställda ägardirekt och inom de kommunala befogenheterna samt att den interna 

kontrollen varit tillräcklig.   

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 
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Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse om årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syds Försäkrings 

Årsredovisning 2023 Kommunassurans, signerad 2024-03-21 

Revisionsberättelse 2023, Kommunassurans 

Granskningsrapport 2023 från Lekmannarevision i Kommunassurans, signerad 2024-03-21 

Uttalande av Kommunassurans styrelse 

Beslutet skickas till 

Kommunassurans  

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 

 
  

Ad
do

 S
ig

n 
id

en
tif

ic
at

io
n 

nu
m

be
r: 

a0
2b

b6
ad

-b
31

4-
46

eb
-a

41
5-

e9
11

02
f2

d8
dc



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Allmänna utskottet 

2024-05-02 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 17 

 

§ 49 Årsredovisning 2023, Tolkförmedling Väst (TFV) KS/2024:182 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Godkänner årsredovisning 2023 för Tolkförmedling Väst 

• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund som består av totalt 43 medlemskommuner 

och dess ändamål är att tillgodose medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet finansieras 

av intäkter från de tjänster som medlemskommunerna köper enligt självkostnadsprincipen.  

Årets resultat uppgår till -250 tkr, vilket kan jämföras med budgeterat nollresultat. Att 

resultatet är negativt beror främst på färre utförda uppdrag än budgeterat. I och med det 

negativa resultatet uppfylls inte balanskravet 2023, men underskottet kommer att 

omhändertas i budgetarbetet för år 2025. Från tidigare år finns inga underskott att återställa. 

Direktionen har fastställt att eget kapital ska vara lägst 22 mnkr. Efter att direktionen 

godkänt årsredovisningen beslutas om eventuell återbetalning av eget kapital till 

förbundsmedlemmarna. För att kunna göra en återbetalning krävs ett eget kapital om minst 

27 mnkr. Med anledning av att utfallet inte var klart för ett antal juridiska ärenden beslutade 

direktionen att inte göra någon återbetalning under 2023 trots att egna kapitalet översteg 27 

mnkr. 

Revisionen bedömer att verksamheten bedrivits på ett ändamålsenligt och från ekonomisk 

synpunkt tillfredsställande sätt. Räkenskaperna är i allt väsentligt rättvisande och den 

interna kontrollen har varit tillräcklig. Sammantagen bedömning är att resultatet enligt 

årsredovisningen är förenligt med de finansiella mål och verksamhetsmål som direktionen 

uppställt. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-09 
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Årsredovisning 2023 Tolkförmedling Väst 

Revisionsberättelse Tolkförmedling Väst 

Sakkunnigas yttrande Tolkförmedling Väst 

Tjänsteutlåtande Tolkförmedling Väst 

Internkontrollrapport Tolkförmedling Väst 

Protokollsutdrag Tolkförmedling Väst 

Förbundsordning 2024-01-01 Tolkförmedling Väst 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen 

Tolkförmedling Väst 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 50 Inkomna remisser KS/2024:218 

Allmänna utskottets beslut 

• Remissen ska besvaras. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Följande remisser har inkommit; 

- Remiss för kommunens tillstyrkande av anläggning för vindkraft - 

Miljöprövningsdelegationen 

Status 

Pågående 
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§ 42 Upphävande del av detaljplan Rosenlund Norra, Fastighet 


Limmared 1:6 KS/2024:187 


Allmänna utskottets beslut 


• Förvaltningen får i uppdrag att upphäva del av detaljplan Rosenlund Norra. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


I ärende KS/2023:419 (Samråd avseende en ny dubbel 130 kV luftledning, Tranemo – 


Limmared) har kommunen ställt sig positiva till dragningen av den nya elledningen. 


Sammanfattning av ärendet 


Ardagh glass AB har ett behov av mer effekt. Vattenfall Eldistribution avser att dra ny 


elledning mellan Tranemo – Limmared för att tillgodose Ardagh Glass AB med mer ström 


som kan delvis ersätta användandet av naturgas och gasol. Detta är en viktig fråga utifrån de 


klimatlöften som kommunen har antagit. 2024-04-04 meddelade Vattenfall Eldistribution att 


del av detaljplan Rosenlund Norra behöver upphävas för att kunna slutföra anläggandet av 


ny elledning. Utvecklande av elledning och upphävande av detaljplan kan pågå parallellt 


vilket effektiviserar processen. 


Ardagh Glass AB är en av kommunen största arbetsgivare och har en viktig roll i 


kommunens utveckling. Det finns ett stort behov av effekt genom en ny elledning. De 


positiva effekterna av utbyggnad av elledning och ställverk bedöms överväga de negativa 


genom att skapa en mer långsiktig och hållbar lösning. Förvaltningen föreslår därför ett 


delvis upphävande av detaljplan. 


Ärendet 


Vattenfall Eldistribution har fått i uppdrag från Ardagh Glass AB att bygga ut 


strömtillförseln till Limmared. Detta kommer ske genom att bygga ett nytt ställverk i 


Limmared och dra ny elledning från Tranemo. De nya elledningarna är av kraftigare variant 


som tar större plats och behöver dras i en annan ledningsgata än de redan befintliga 


ledningarna. 


Del av den nya dragningen går över detaljplanerad mark för bostäder i Rosenlund, vilket 


innebär att denna del behöver upphävas. Hur stor del av planen som behöver upphävas 


kommer undersökas i uppdraget och beror bland annat på hur nära det bedöms lämpligt att 


uppföra bostäder. 2024-04-04 meddelade Vattenfall Eldistribution att del av detaljplan 


Rosenlund Norra behöver upphävas för att kunna slutföra anläggandet av ny elledning. 


Utvecklande av elledning och upphävande av detaljplan kan pågå parallellt. Detaljplanen 


antogs 1977 och är utbyggd ungefär till hälften. 
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Då det nya ställverket kommer att bidra till att Ardagh Glass AB kan delvis övergå till 


elektrisk energikälla för en av sina smältugnar, bedöms det medföra stora positiva 


miljökonsekvenser. Ardagh Glass AB är idag kommunens och delregionens stora 


utsläppskälla av farliga utsläpp till luft. Ställverket kommer också ha mycket kapacitet över 


för andra verksamheter, befintliga och framtida, att ha pålitlig elenergitillförsel vilket gör att 


elledningen är ett positivt tillskott för hela kommunen. 


Detta går i linje med våra lokala och nationella miljömål, strategiska mål, klimatlöften och 


vårt arbete med att bli en attraktiv kommun. Frisk luft är en viktig faktor i allt 


hållbarhetsarbete. 


Detaljplanerade villatomter till ett uppskattat värde av 1,5 – 2 miljoner kronor bedöms 


försvinna. Elledningar kommer att dras i ett område som idag används för promenad, 


hundrastning och korsande till Muntebovägen (väg 157). Hur de nya ledningarna kommer 


att påverka rekreationsmöjligheterna är i dagsläget oklart. 


Förvaltningen bedömer att en ny elledning är av stor vikt för Ardagh Glass AB och Tranemo 


kommuns framtida utveckling. De positiva konsekvenserna överväger de negativa och 


därmed behöver del av detaljplanen upphävas. 


Barnkonventionen  


Vattenfalls arbete med nytt ställverk är avhängt upphävande av detaljplan. Nytt ställverk 


och luftledning kommer innebära bättre luft i Limmared tätort och bättre levnadsvillkor för 


barnen. 


Detaljplanerad mark försäkrar vilken typ av användning området får där barnkonventionens 


frågor är aktiva under upphävandet av detaljplanen. Mer natur kommer finnas tillgängligt i 


området som oplanerat jämfört med den detaljplanerade utvecklingen. 


Ekologisk påverkan 


Upphävandet av detaljplan tillåter Vattenfall Eldistribution att fortsätta sitt utvecklande med 


nytt ställverk och ny elledning. Vid färdigställande av detta kommer utsläppen att minska 


från Ardagh Glass AB och även minska beroendet av fossil energi vilket är väldigt positivt. 


Social påverkan 


Minskade utsläpp i centrala Limmared kommer att ge en friskare luft i samhället, vilket 


förbättrar levnadsvillkoren.  


Dragning av ny elledning kan till viss del hamna i område som idag används för rekreation, i 


form av promenad, hundrastning mm. Det ska inte bli otillgängligt till följd av ledningarna, 


men känslan hos somliga kan vara att en inte vill vistas i närheten av stora elledningar, vilket 


kan komma att begränsa området. 


Ekonomisk påverkan 


Marken som i dagsläget är detaljplanerad har kostat att planera. Det innebär att kommunen 


inte får ut lika mycket för den kostnad som lades ut på att planera området. Det ges också 
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upp detaljplanerade villatomter som annars skulle gå att sälja. En motsvarande 


detaljplanering är i dagsläget dyrare än den var på 70-talet. 


Förvaltningen uppskattar att ungefär 1,5 – 2 miljoner kronor av potentiell försäljning 


försvinner vid upphävande av plan. Det sker en dialog med Ardagh Glass AB om detta. 


Både Tranemo kommun och Ardagh Glass AB kommer dra nytta av en ny luftledning. 


Kostnaden för arbetet att upphäva planen bekostas av extern part där vi kommer att skriva 


avtal om kostnadsfördelning.  


Jämlikhetsperspektiv 


Upphävande av detaljplan bedöms inte ha någon negativ påverkan ur ett 


jämlikhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-09 


Bilaga ledningsdragning 


Bilaga Detaljplan Rosenlund Norra 


Bilaga illustration 


Föredragning och debatt 


Samhällsplanerare Robin Uhlman föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Bygg- och plan Gislaveds kommun 


Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status  


Pågående 
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§ 43 Prioritetslista detaljplaner 2024 KS/2024:188 


Allmänna utskottets beslut 


• Godkänner prioritetslista detaljplaner 2024. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Förvaltningen reviderar prioritetslistan för detaljplaner varje år. Listan innefattar både 


pågående uppdrag samt förslag på områden där det är lämpligt att ta fram en ny detaljplan 


för. Detta i linje med översiktsplanens viljeriktning.  


Tidigare prioritetslista har bestått av många detaljplaner beställda av externa parter. Vissa 


detaljplaner ligger sedan gammalt vilket kan bero på omfattande utredningar eller parter 


som valt att pausa planer.  


Energiförsörjningsfrågan har snabbt blivit en viktig faktor att arbeta med. Ny in på listan är 


därmed Rosenlund Norra men även Trädet 1:3. Viss omprioritering görs i listan av prioritet 1 


och prioritet 2 beroende på vad som efterfrågas men också i vilken utredningsfas 


detaljplanerna befinner sig i. 


Prioritetsordningen kan komma att ändras utefter vilka planbesked som kommer in. Extern 


plan innebär att framtagningen av detaljplanen bekostas av extern part/aktör, inte 


kommunen. Övriga planer som inte är externa bekostas av Tranemo kommun. Samtliga 


detaljplaner följer planprocessen. 


Barnkonventionen  


Frågeställningar som berör barn och barns bästa ska vara närvarande under 


planeringsarbetet då de är förutsättningar för god stads- och samhällsutbyggnad och 


gestaltad livsmiljö.  


Ekonomisk påverkan 


Ingen ekonomisk påverkan. Den ekonomiska påverkan utkristalliseras först under samråd 


och granskningsförfarandet genom planavtal och eventuella avtal som exempelvis 


markanvisning.  


Jämställdhetsperspektiv 


Ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv.  


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-09 


Prioritetslista detaljplaner 2024 lista 
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Föredragning och debatt 


Samhällsplanerare Robin Uhlman föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Bygg- och miljö Gislaved 


Plan- och bygg Gislaved  


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Prioritetslista detaljplaner 2024 


Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status 


Avslutat  
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§ 44 Remiss Betänkandet Areella näringar vid vatten (SOU 2023:103) 


KS/2024:110 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Godkänner remissvar.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Bakgrund 


Den 17 mars 2022 gav regeringen Miljödepartementet i uppdrag att se över undantaget från 


strandskyddet för de areella näringarna. Uppdraget har varit att föreslå lagändringar och 


andra åtgärder som moderniserar och förtydligar undantagsbestämmelsen från 


strandskyddet i 7 kap. 16 § 1 p miljöbalken. Detta ska ske i syfte att säkerställa att 


undantagsbestämmelsen tar tillräcklig hänsyn till de varierande förutsättningar som i dag 


råder för olika näringsidkare inom de areella näringarna och att den ser till behoven av att 


förbättra förutsättningarna för näringarnas utveckling, särskilt för småskaliga lantbrukare. 


Förslagen ska även bidra till att uppnå livsmedelsstrategins mål om ökad 


livsmedelsproduktion och hållbar utveckling i hela landet. 


 


Yttrande 


Det svenska strandskyddet är en grundkloss i att uppnå möjligheten till hållbar utveckling 


likväl på landsbygd som närmare städer. Där land möter vatten är en av de biologiskt 


viktigaste miljöer som vi har samtidigt som den anses vara den mest attraktiva miljön för oss 


människor. Att trygga denna biologiskt viktiga resurs men också säkra tillgången för 


allmänhetens tillträde till detta är centralt för strandskyddet. Trots detta skydd så är just 


strandmiljöer en av Sveriges mest exploaterade miljöer vilket fått till följ att tillgängligheten 


till dessa miljöer är starkt begränsade. Dessa miljöer utgör ofta spridningskorridorer i 


landskapet för många organismer och därför kan även enstaka exploateringar få ödestigna 


effekter. Eftersom klimatförändringar påverkar vattennivån i både sjöar och vattendrag så är 


dessa exploateringar extra känsliga vid extrema väderhändelser vilket leder till stora 


kostnader för samhället.  


Att då skapa fler lättnader i strandskyddet är problematiskt ur flera hållbarhetsperspektiv. 


Att dessutom tillåta verksamheter som kan ha direkt negativ påverkan på själva 


vattenkvalitén såsom fiskodlingar sätter ett känsligt ekosystem på allt större prövningar. 


Föreslagna lättnader försvårar vattendirektivets syfte att nå god ekologisk och kemisk status 


i våra vattenförekomster. Dessa fiskodlingar utgör dessutom inte incitament att förbättra för 


den inhemska faunan såsom exempelvis fisketurism skulle göra vilket göra att inga positiva 


synergieffekter för omgivningen skulle nås. Fiskodling i vår kommun i naturliga vattendrag 
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skulle inte bidra med ökad livsmedelsförsörjning i den grad så att de negativa 


konsekvenserna skulle uppvägas.  


Utredningen föreslår även att det införs en ny möjlighet till dispens från strandskyddet för 


småskaliga förvärvsverksamheter i syfte att främja långsiktig sysselsättning på landsbygden. 


Detta är redan idag möjligt på landsbygden vilket vi har flera exempel på i denna kommun. 


Förslaget riskerar i stället att orsaka skada på den tillgång som vi har i kommunen av 


möjligheten till ett rikt friluftsliv.  Dessa försämringar riskerar i sin tur att försvåra 


möjligheten att ha en småskalig förvärvsverksamhet på landsbygden. Det är det starka 


strandskyddet som har upprätthållit den naturresurs som vår allemansrätt innebär. Detta 


tillsammans med de justering av omsättningskravet gör att strandskyddet urholkas i den 


grad att syftet med lagen försämras.  


Det föreslås vidare att kravet på att en verksamhet ska ha viss varaktighet, som redan i dag 


ställs på en areell näring, för att den ska kunna omfattas av undantagsbestämmelsen. Detta 


borde isfall innebära krav på att området ska återställas då verksamheten avvecklas.  


Barnkonventionen  


Genom att förhindra en försvagning av strandskyddet så bevarar vi inte bara 


tillgängligheten till stränderna för kommande generationer dessutom bibehålls samhällets 


motståndskraft mot effekterna av ett förändrat klimat enligt betänkandets konsekvensanalys.  


Ekonomisk påverkan 


Lämnat yttrande har ingen ekonomisk påverkan.  


Jämställdhetsperspektiv 


Då de flesta privata markägare i vår kommun är män så gynnas främst denna grupp på 


bekostnad av andra grupper i samhället, som är beroende av tillgänglighet till naturen, 


genom ett försvagat strandskydd. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-03-28 


Remiss Betänkandet Areella näringar vid vatten (SOU 2023103) 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 45 Mottagande av donation KS/2023:413 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Godkänner att ta emot donationen  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Jurist- & Bouppteckningsbyrån i Gislaved meddelade hösten 2023 att de avlidna makarna, 


Eva och Leif Johansson, hade i sitt testamente bestämt att delar av kvarlåtenskapen skulle 


användas till att bilda en fond i deras namn. Denna ska administreras av Tranemo kommun 


med avsikt att fördela årliga stipendier till unga duktiga musiker i kommunen och att det är 


musiklärarna i Tranemo kommun som ska utse stipendiaterna. Enligt Tranemo kommuns 


riktlinjer för mottagande av donation ska beslutet om mottagande ske i Kommunfullmäktige 


om beloppet överstiger 10 prisbasbelopp, vilket denna donation gör.  


Förvaltningen bedömer att den föreslagna donationen främjar barn och ungas rättigheter och 


möjligheter till utveckling inom musikområdet, att ändamålet med donationen är av sådan 


karaktär att det är lämpligt för kommunen att motta donationen samt att barnkonventionen 


och jämställdhetsperspektivet ska vara ledande i framtagande av regelverk.    


Barnkonventionen  


Donationen och dess användning gynnar barn och bidrar till deras utveckling inom musik. 


Artikel 31: Barn har rätt till vila, fritid, lek, kultur och konst. Donationen gynnar barnens rätt 


till kultur och konst genom att ge dem möjlighet att fortsätta utveckla sina musikaliska 


talanger. 


Ekonomisk påverkan 


Ingen påverkan 


Jämställdhetsperspektiv 


Det är viktigt att säkerställa att stipendierna och fördelningen av dem är rättvist och 


inkluderande för alla barn oavsett kön. Att integrera principer i processen för att välja 


stipendiater kan säkerställa att donationen bidrar till att främja jämställdhet och inkludering 


inom musikgemenskapen i Tranemo kommun. 


Likabehandling: alla unga musiker, oavsett kön, ges lika möjligheter att bli nominerade och 


tilldelade stipendier.  


Representation: både flickor och pojkar är representerade i de grupper som väljer 


stipendiater och i de stipendiatgrupper som får ta emot bidraget. 
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Tillgänglighet: information om stipendierna är tillgänglig för alla och eventuella hinder för 


deltagande identifieras och åtgärdas. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-05 


Testamente E och L Johansson 


Bouppteckning 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Jurist- & Bouppteckningsbyrån i Gislaved 


Ekonomifunktionen  


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 46 Förslag på införande av arkitekturpris i Tranemo kommun 


KS/2024:37 


Allmänna utskottet förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Inför utdelning av årets arkitekturpris på sista fullmäktige varje år.  


• Förvaltningen får i uppdrag att revidera regelverk för ”Kriterier för priser”. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Det finns en folkbildning kring arkitekturens betydelse. Det får människor att må bättre. 


Gestaltad livsmiljö ger förutsättning att utveckla attraktiva mötesplatser, inspirerar offentliga 


miljöer samt tydliggör Tranemo kommuns karaktär och historia. För att påverka vår 


gemensamma miljö möter samhällsplanering praktiker inom arkitektur, form, design, konst 


och kulturarv i gemensamma processer vilket är ett prioritetsområde i Tranemo kommuns 


kulturstrategi. 


Att aktivt arbeta med de allmänna intressena enligt Plan och bygglagen (PBL) når 


kommunen en hållbar gestaltad livsmiljö. Kunskapsspridning om arkitekturens betydelse 


bidrar till ett hållbart och jämlikt samhälle där alla får möjlighet att påverka vår 


gemensamma miljö.   


Gislaveds kommun har under 14 år delat ut årets arkitekturpris varje år i samband med sitt 


sista fullmäktigemöte. I samband med samverkan i bygg- och miljöfrågor samt 


detaljplanefrågor har frågan blivit aktuellt och inspirerande. 


Förvaltningen har som förslag att införa ett liknande koncept i Tranemo kommun med ett 


pris som ska visa uppskattning för de som lagt lite extra tanke kring skapandet av livsmiljön 


i bebyggelser och byggnader. Syftet med detta pris är att belöna goda insatser för arkitektur, 


nybyggnad, restaurering, renovering exteriört. Tanken är att en nominering sker innan 


utdelning av priser och att arkitekturpriset som detta kommer kallas delas ut på kommunens 


sista fullmäktige varje år.  


Barnkonventionen  


Att jobba med arkitektur och gestaltad livsmiljö gör att människor mår bättre.  


Ekonomisk påverkan 


Ryms inom Samhällssektionens budget för samhällsutveckling och kultur. Beräknas kosta ca 


5 000kr.  
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Jämställdhetsperspektiv 


Att sprida kunskap om arkitekturens betydelse bidrar till ett hållbart och jämlikt samhälle 


där alla får möjlighet att påverka vår gemensamma miljö.   


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-05 


Föredragning och debatt 


Verksamhetschef Juan Ochoa föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Bygg- och miljö Gislaveds kommun 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 47 Medborgarförslag om gratis hundbajspåsar KS/2023:269 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Medborgarförslaget avslås 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Förvaltningen anser att hundägare själva ska ta ansvar för sin hund samt att tjänsten i sig 


skulle medföra extraarbete och mer bilkörning vid kontroll och påfyllning av påsar.  


Ärendet 


Henrik Larsen  har 2023-06-07 lämnat ett medborgarförslag om gratis hundbajspåsar 


Ticspack som är reklamfinansierade för allmänheten. 


Förslagsställaren anser att det skulle fungera bra och har tidigare varit bosatt på ort där 


kommunen använt sig av tjänsten. 


 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-08-24 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Inget nytt framkom vid detta samtal. 


 


Förvaltningen har kontaktat Svenljunga kommun för att höra om dom använder sig av 


tjänsten och det har man gjort tidigare men valt att avsluta samarbetet av olika anledningar, 


dels eftersom det medförde ökad bilkörning för kontroll att påsar inte var slut men också för 


att det var tidskrävande och upprätthålla servicen.  Förvaltningen föreslår därför att 


medborgarförslaget avslås. 


 


Barnkonventionen  


Beslutet har ingen påverkan på barn utifrån barnkonventionen. 


 
Jämställdhetsperspektivet 


Beslutet har ingen påverkan utifrån jämställdhetsperspektivet. 


Ekonomisk påverkan 


Avslås medborgarförslaget medför detta ingen ekonomisk påverkan.  


 


Om förslaget antas och 10st stationer monteras på olika orter i kommunen med en 


tömningsfrekvens/tillsyn om 1gg/veckan är kostnaden 20 000kr/år 
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Arbetsuppgiften skulle också medföra mer bilresor och en negativ påverkan på miljön med 


användning av nuvarande fordon.   


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen 2023-09-20 


Medborgarförslag om gratis hundbajspåsar  


Beslutet skickas till 


Förslagsställaren Henrik Larsen   


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Kommunstyrelsen 
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§ 48 Årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 


KS/2024:176 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Godkänner årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 


• Godkänner att Kommunassurans Syd Försäkrings AB under 2023 har bedrivit sin 


verksamhet utifrån de fastställda ändamålen och inom ramen för de kommunala 


befogenheterna.  


• Beviljar ansvarsfrihet för Kommunassurans Syd Försäkrings AB styrelse 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 


Ordförande Driton Bilalli (S) anmäler jäv och deltar därmed inte i handläggningen av 


ärendet. 


Ärendet 


Kommunassurans startade sin verksamhet under 2005 och ägs av 73 stycken kommuner och 


ett kommunalförbund. Syftet med bolaget är att delägarna alltid erhåller ett 


försäkringsskydd, utgör en konkurrent till befintlig marknad och stimulerar delägarna i 


deras skateförbyggande arbete.  


Årets resultat före skatt uppgår till 22,6 mkr. Orealiserade värdeförändringar på 


placeringstillgångar var för året något positiv (+ 100 mkr) att jämföra med 2022 då 


värdeförändringen var - 33,3. 


Enligt kommunallagen ska kommunstyrelsen årligen pröva om den verksamhet som 


kommunens aktiebolag under föregående kalenderår har bedrivit varit förenlig med det 


fastställda ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna.  


Kommunassurans styrelse gör i det särskilda uttalandet bedömningen att bolaget har 


bedrivits och utvecklats i enlighet med ändamålet med verksamheten och inom de 


kommunala befogenheterna. Revisionen och lekmannarevisorerna gör bedömningen att 


bolagets verksamhet har skötts på ett tillfredsställande sätt utifrån ett ekonomiskt 


perspektiv. Lekmannarevisorerna bedömer även att verksamheten bedrivits utifrån 


fastställda ägardirekt och inom de kommunala befogenheterna samt att den interna 


kontrollen varit tillräcklig.   


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 
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Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv.  


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse om årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syds Försäkrings 


Årsredovisning 2023 Kommunassurans, signerad 2024-03-21 


Revisionsberättelse 2023, Kommunassurans 


Granskningsrapport 2023 från Lekmannarevision i Kommunassurans, signerad 2024-03-21 


Uttalande av Kommunassurans styrelse 


Beslutet skickas till 


Kommunassurans  


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 49 Årsredovisning 2023, Tolkförmedling Väst (TFV) KS/2024:182 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Godkänner årsredovisning 2023 för Tolkförmedling Väst 


• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund som består av totalt 43 medlemskommuner 


och dess ändamål är att tillgodose medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet finansieras 


av intäkter från de tjänster som medlemskommunerna köper enligt självkostnadsprincipen.  


Årets resultat uppgår till -250 tkr, vilket kan jämföras med budgeterat nollresultat. Att 


resultatet är negativt beror främst på färre utförda uppdrag än budgeterat. I och med det 


negativa resultatet uppfylls inte balanskravet 2023, men underskottet kommer att 


omhändertas i budgetarbetet för år 2025. Från tidigare år finns inga underskott att återställa. 


Direktionen har fastställt att eget kapital ska vara lägst 22 mnkr. Efter att direktionen 


godkänt årsredovisningen beslutas om eventuell återbetalning av eget kapital till 


förbundsmedlemmarna. För att kunna göra en återbetalning krävs ett eget kapital om minst 


27 mnkr. Med anledning av att utfallet inte var klart för ett antal juridiska ärenden beslutade 


direktionen att inte göra någon återbetalning under 2023 trots att egna kapitalet översteg 27 


mnkr. 


Revisionen bedömer att verksamheten bedrivits på ett ändamålsenligt och från ekonomisk 


synpunkt tillfredsställande sätt. Räkenskaperna är i allt väsentligt rättvisande och den 


interna kontrollen har varit tillräcklig. Sammantagen bedömning är att resultatet enligt 


årsredovisningen är förenligt med de finansiella mål och verksamhetsmål som direktionen 


uppställt. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-09 
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Årsredovisning 2023 Tolkförmedling Väst 


Revisionsberättelse Tolkförmedling Väst 


Sakkunnigas yttrande Tolkförmedling Väst 


Tjänsteutlåtande Tolkförmedling Väst 


Internkontrollrapport Tolkförmedling Väst 


Protokollsutdrag Tolkförmedling Väst 


Förbundsordning 2024-01-01 Tolkförmedling Väst 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen 


Tolkförmedling Väst 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 50 Inkomna remisser KS/2024:218 


Allmänna utskottets beslut 


• Remissen ska besvaras. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Följande remisser har inkommit; 


- Remiss för kommunens tillstyrkande av anläggning för vindkraft - 


Miljöprövningsdelegationen 


Status 


Pågående 
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